
Protokół Nr XLIII/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu 10 listopada 2022 roku                       

w Miejskim Ośrodku Kultury w Łazach ul. Kościuszki 5 

  

Obrady rozpoczęto 10.11.2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15.00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni Radni: 

1. Alfred Bachowski  

2. Antoni Flak 

3. Krzysztof Furman  

4. Zenon Głąb  

5. Marta Grzesica 

6. Agnieszka Janus 

7. Justyna Kośmida  

8. Stefan Kubasik 

9. Danuta Ludwikowska 

10. Justyna Snopek  

11.  Dariusz Tabas 

12.  Edyta Wójcik 

Nieobecni Radni : 

Wiesława Majczak - nieobecność usprawiedliwiona 

Renata Supernak- nieobecność usprawiedliwiona 

 

Do punktu 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach  powiedział, że działając na 

podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku  o samorządzie gminnym,  w związku 

z art.15 zzx ust.1 i 2 ustawy  z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych 

ustaw otwiera  XLIII sesję Rady Miejskiej w Łazach kadencji  2018 – 2023. 

Następnie powiedział, że w związku z wejściem w życie w dniu 10 listopada 2022 r. nowego 

brzemienia art. 15 zzx  ust. 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, sesja w dniu dzisiejszym, czyli  10 

listopada 2022 r. odbywać się będzie w sposób tradycyjny tj. bez trybu zdalnego. Zapytał czy 

Rada nie sprzeciwia się odbywaniu sesji wyłącznie w trybie tradycyjnym. 

Rada Miejska w Łazach nie sprzeciwia się odbyciu sesji w sposób tradycyjny. 



Następnie Przewodniczący poinformował, że sesja Rady Miejskiej w Łazach jest 

transmitowana na żywo i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania z sesji są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego                      

w Łazach i na stronie internetowej gminy. 

Nośnik z zapisem audio-video stanowi załącznik do protokołu i jest jego integralną częścią.  

https://www.youtube.com/watch?v=NfVI6hgaH-Q&t=1s 

https://www.youtube.com/watch?v=v6U3HNTMOVk&t=1s 

Podstawą przetwarzania wizerunku osób uczestniczących w sesji są przepisy Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej.  

Więcej informacji znajduje na stronie bip.lazy.pl 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach po dokonaniu otwarcia sesji stwierdził, że jest 

quorum Rady i w związku z tym obrady są prawomocne. 

Powitał wszystkich przybyłych na dzisiejszą sesję Rady Miejskiej w Łazach. 

 

Do punktu 2 - Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że zgodnie z § 23 

Statutu Gminy Łazy został przedłożony Państwu Radnym proponowany porządek obrad wraz 

z materiałami. Następnie zapytał, czy Radni wnoszą zmiany do porządku obrad dzisiejszej sesji. 

 

Propozycji zmian Radni nie zgłosili. 

 

Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach - odczytał porządek obrad. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie: zatwierdzenia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Agnieszka 

Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, Justyna Snopek, Dariusz 

Tabas, Edyta Wójcik 

 

NIEOBECNI (2) 

Wiesława Majczak, Renata Supernak 

 

Rada Miejska w Łazach jednogłośnie przyjęła porządek obrad XLIII sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytych w dniach 15.09.2022 r.        

i 13.10.2022 r.   

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracy w okresie  międzysesyjnym. 

5. Interpelacje radnych. 

6. Zapytania i wnioski radnych. 

https://www.youtube.com/watch?v=NfVI6hgaH-Q&t=1s
https://www.youtube.com/watch?v=v6U3HNTMOVk&t=1s
https://bip.umlazy.finn.pl/


7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łazy na 

lata 2022-2032. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy  na rok 2022. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej na terenie Gminy 

Łazy w miejscowości Łazy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych       

i Administracji za pośrednictwem Wojewody Śląskiego o zmianę rodzaju miejscowości. 

11. Informacje i sprawy różne. 

12. Odpowiedzi  na  zapytania i wnioski. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łazach o pracy między sesjami                            

i otrzymanej korespondencji. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

 

Do punktu 3 -  Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytych w dniach   

                          15.09.2022 r.  i  13.10.2022 r.     

                        

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas  przypomniał, że protokoły były 

dostępne w Biurze Rady oraz  w wersji elektronicznej zamieszczone były w programie                   

E-sesja. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Rada  Miejska  w  Łazach  protokół  z  sesji  Rady  Miejskiej  w Łazach odbytej  w dniu 

15 września 2022 r.  przyjęła przez aklamację. 

 

Rada  Miejska  w  Łazach  protokół  z  nadzwyczajnej sesji  Rady  Miejskiej  w Łazach 

odbytej  w dniu 13 października 2022 r.  przyjęła przez aklamację. 

 

Do punktu 4 -  Sprawozdanie Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Kaczyński - Burmistrz Łaz złożył sprawozdanie o pracy  w okresie 

międzysesyjnym. Do pobrania tutaj. 

Nagranie z sesji jest integralną częścią protokołu i dostępne jest w linku: 

https://www.youtube.com/watch?v=NfVI6hgaH-Q&t=380s 

Do punktu 5 - Interpelacje Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas  - poinformował, że na sesji Rady 

Miejskiej w Łazach w dniu 15 września 2022 r. pisemne interpelacje i zapytania złożył Radny 

Krzysztof Furman. 

 

Na interpelacje i zapytanie Burmistrz udzielił Radnemu pisemnych odpowiedzi, których treść 

wpłynęła także do wiadomości do Rady Miejskiej w Łazach.   

 

Ponadto poinformował, że w okresie międzysesyjnym pisemne interpelacje złożyli: 

- Radny Krzysztof Furman w dniu 20 i 21 września 2022 roku oraz w dniu 17 października 

2022 roku, 

- Radna Renata Supernak w dniu 12 i 17 października 2022 roku. 

 

Na w/w interpelacje Burmistrz udzielił Radnym pisemnych odpowiedzi, których treść wpłynęła 

także do wiadomości do Rady Miejskiej w Łazach. 

 

https://bip.umlazy.finn.pl/bipkod/18443194
https://www.youtube.com/watch?v=NfVI6hgaH-Q&t=380s


Na dzisiejszej sesji  interpelacje zgłosili: 

- Radny Krzysztof Furman, która dotyczyła Strategii Rozwoju Gminy Łazy; 

- Radny Zenon Głąb, która dotyczyła wiaty przystankowej w Rokitnie Szlacheckim przy                      

   ul. 1go Maja. 

 

Pisemne interpelacje Radnych publikowane są na stronie bip.lazy.pl, do pobrania tutaj. 

Nagranie z sesji jest integralną częścią protokołu i dostępne jest w linku:                                 

https://www.youtube.com/watch?v=NfVI6hgaH-Q&t=1572s 

Do punktu 6 -  Zapytania i wnioski Radnych. 

Na dzisiejszej sesji pisemne zapytania złożył Radny Krzysztof Furman, które dotyczyły wypłat 

dodatku węglowego. 

 

Pisemne zapytania i wnioski Radnych publikowane są na stronie bip.lazy.pl, do pobrania tutaj. 

 

Nagranie z sesji jest integralną częścią protokołu i dostępne jest w linku: 

https://www.youtube.com/watch?v=NfVI6hgaH-Q&t=1725s 

 

Do punktu 7 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej   

                         Gminy Łazy na lata 2022 – 2032.  

                           

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas poinformował, że w/w projekt 

uchwały wraz z autopoprawkami był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Miejskiej w Łazach w dniu 07.11.2022 roku.  

 

Opinia Komisji Budżetowej jest jednogłośnie pozytywna  (7 głosów za). 

 

Następnie Przewodniczący poinformował, że w dniu dzisiejszym wpłynęły kolejne 

autopoprawki do projektu uchwały i poprosił Panią Skarbnik Annę Furman o zabranie głosu. 

 

Pani Skarbnik Anna Furman omówiła autopoprawkę do projektu uchwały. 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

 

Głosowano elektronicznie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Łazy 

na lata 2022 – 2032. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Agnieszka 

Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, Justyna Snopek, Dariusz 

Tabas, Edyta Wójcik 

 

NIEOBECNI (2) 

Wiesława Majczak, Renata Supernak 

 

Rada   Miejska  w  Łazach   jednogłośnie   podjęła  Uchwałę   Nr  XLIII/268/2022                      

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łazy na lata 2022 – 2032. 

 

https://bip.umlazy.finn.pl/bipkod/19956892
https://www.youtube.com/watch?v=NfVI6hgaH-Q&t=1572s
https://bip.umlazy.finn.pl/bipkod/19956892
https://www.youtube.com/watch?v=NfVI6hgaH-Q&t=1725s


Do punktu 8 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy  

                           na rok 2022. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że w/w projekt 

uchwały wraz z autopoprawkami był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Miejskiej w Łazach w dniu 07.11.2022 roku. 

 

Opinia Komisji Budżetowej jest jednogłośnie pozytywna  (7 głosów za). 

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest pozytywna większością głosów (2 głosy za, 1 głos 

przeciwny, 2 głosy wstrzymujące się). 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Agnieszka Janus, Justyna 

Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, Justyna Snopek, Dariusz Tabas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Furman, Edyta Wójcik 

 

NIEOBECNI (2) 

Wiesława Majczak, Renata Supernak 

 

Rada   Miejska  w  Łazach   jednogłośnie   podjęła  Uchwałę  Nr XLIII/269/2022                       

w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy na rok 2022. 

 

Do punktu 9 - Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej na  

                         terenie Gminy Łazy w miejscowości Łazy. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że w/w projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach w dniu 

07.11.2022 roku. 

 

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest jednogłośnie pozytywna (5 głosów za). 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej na terenie 

Gminy Łazy w miejscowości Łazy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Agnieszka 



Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, Justyna Snopek, Dariusz 

Tabas, Edyta Wójcik 

 

NIEOBECNI (2) 

Wiesława Majczak, Renata Supernak 

 

Rada   Miejska  w  Łazach   jednogłośnie   podjęła  Uchwałę  Nr XLIII/270/2022                       

w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  drodze  wewnętrznej  na  terenie Gminy Łazy                                      

w miejscowości  Łazy. 

 

 

Do punktu 10 - Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw   

                           Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Śląskiego    

                           o zmianę rodzaju miejscowości. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że w/w projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach w dniu 

07.11.2022 roku. 

 

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest jednogłośnie pozytywna (5 głosów za). 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Śląskiego o zmianę rodzaju 

miejscowości. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Agnieszka 

Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, Justyna Snopek, Dariusz 

Tabas, Edyta Wójcik 

 

NIEOBECNI (2) 

Wiesława Majczak, Renata Supernak 

 

Rada   Miejska  w  Łazach jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr XLIII/271/2022                       

w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 

za pośrednictwem Wojewody Śląskiego o zmianę rodzaju miejscowości. 

 

Do punktu  11 - Informacje i sprawy różne. 
 

W tym punkcie głos zabrali: 

- Radny Krzysztof Furman w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Łazy oraz zamalowywania 

banerów wyborczych; 

- Radny Zenon Głąb odniósł się do słów radnego Krzysztofa Furmana; 

- Radna Marta Grzesica podziękowanie w imieniu mieszkańców Trzebyczki za remont 

świetlicy oraz o rozwoju gminy Łazy; 

- Sołtys sołectwa Ciągowice Henryk Mogieła w sprawie dzików w sołectwie Ciągowice oraz 

podziękowanie za  pożyczkę  dla OSP Ciągowice. 

 



Nagranie z sesji jest integralną częścią protokołu i dostępne jest w linku: 

https://www.youtube.com/watch?v=NfVI6hgaH-Q&t=3135s 

 

Do punktu 12 - Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

 

Pan Maciej Kaczyński – Burmistrz Łaz poinformował, że odpowiedzi na interpelacje                       

i zapytania zostaną udzielone w formie pisemnej jak również odniósł się do wypowiedzi 

Radnego Krzysztofa Furmana.  

 

Następnie głos zabrała Pani Agnieszka Mucha Dyrektor OPS w Łazach w sprawie realizacji 

dodatku węglowego.  

 

Radny Krzysztof Furman odniósł się do wypowiedzi Burmistrza 

Macieja Kaczyńskiego. 

 

Radna Marta Grzesica zabrała głos w sprawie pracy Radnych w okresie międzysesyjnym oraz 

budowy obwodnicy Zawiercia.  

 

Nagranie z sesji jest integralną częścią protokołu i dostępne jest w linku: 

https://www.youtube.com/watch?v=NfVI6hgaH-Q&t=4024s 

https://www.youtube.com/watch?v=v6U3HNTMOVk&t=1s 

 

Do punktu 13 - Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łazach o pracy między 

                           sesjami  i otrzymanej korespondencji. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – poinformował,  że  na wspólnym 

posiedzeniu Komisji w dniu 07.11.2022 roku zapoznał Radnych z korespondencją jaka 

wpłynęła w okresie międzysesyjnym.  

 

Korespondencja jest do wglądu w Biurze Rady. 

 

Przewodniczący poinformował również, że do Rady Miejskiej w Łazach wpłynęły następujące 

informacje dotyczące oświadczeń majątkowych składanych za rok 2021: 

- informacja Wojewody Śląskiego dotycząca oświadczeń majątkowych Przewodniczącej Rady 

Miejskiej w Łazach oraz Burmistrza Łaz, 

- informacja Burmistrza Łaz dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych przez osoby do 

tego zobowiązane, 

- informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego odnośnie analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych Przewodniczącej Rady Miejskiej w Łazach przez Radnych, 

Wszelkie braki formalne stwierdzone w oświadczeniach majątkowych zostały w trybie 

roboczym uzupełnione przez zainteresowanych. 

 

Do punktu 14 - Zamknięcie sesji. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – stwierdził, że wobec wyczerpania 

porządku obrad zamyka  XLIII Sesję Rady Miejskiej w Łazach. 

Protokół sporządziła Iwona Kurzeja                                   

        Przewodniczący                        

Rady Miejskiej w Łazach 

                                                                                                  /-/   Dariusz Tabas 

 

https://www.youtube.com/watch?v=NfVI6hgaH-Q&t=3135s
https://www.youtube.com/watch?v=NfVI6hgaH-Q&t=4024s
https://www.youtube.com/watch?v=v6U3HNTMOVk&t=1s

